

1. PROGRAM: KELAS KOMPUTER

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT
Name of event Nama acara / program	<i>Pengenalan Komputer Microsoft Office Word 2010 Microsoft Office Excel 2010 Microsoft Office Power Point 2010</i>
Date & Time Tarikh & Masa	<i>14 Januari 2017 : 9.30 pg – 11.30 pg 19 Januari 2017 : 2.30 ptg – 4.30 ptg 26 Januari 2017 : 9.30 pg – 11.30 pg 27 Januari 2017 : 3.00 ptg – 5.00 ptg</i>
Location Lokasi	<i>Pi1M Kg Pianggu</i>
Purpose Tujuan	<i>Memberi pendedahan tentang pengenalan komputer, aplikasi Microsoft office 2010 (ms office word, excel dan power point 2010)</i>
Details of recipients Butiran Penerima	<i>Peserta yang mengikuti ialah kategori belia dan pelajar sekolah menengah</i>
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<i>Peserta akan belajar mengikut modul yang telah disediakan oleh petugas, dan sijil penyertaan akan diberikan kepada peserta yang mengikuti kelas..</i>
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<i>Dengan adanya program ini sedikit sebanyak dapat membantu peserta dalam mengaplikasi penggunaan microsoft office untuk kegunaan seharian dan membuat tugas.</i>
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<ul style="list-style-type: none"> • <i>Peserta diberikan penerangan mengenai pengenalan komputer, ms office 2010 merangkumi ms office word, excel dan power point.</i> • <i>Peserta akan diberi latihan untuk setiap modul yang telah dipelajari.</i> • <i>Peserta akan menduduki ujian berkaitan apa yang telah dipelajari.</i>
Supporting activities Aktiviti Sokongan	<ul style="list-style-type: none"> • <i>Pendaftaran keahlian RM5.00</i> • <i>Kelas akan dibuat mengikut modul serta sijil akan diberikan setelah tamat mengikuti kelas.</i>

GAMBAR DAN KETERANGAN



**1.1 Peserta sedang mengikuti Kelas Komputer :
Microsoft Office Word, Excel dan Power Point 2010.**

2. PROGRAM: LATIHAN KEUSAHWANAN

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT
Name of event Nama acara / program	LATIHAN KEUSAHWANAN
Date & Time Tarikh & Masa	14 Januari 2017
Location Lokasi	Pi1m Kg Pianggu
Purpose Tujuan	Memberi pendedahan tentang Keusahwanan Internet
Details of recipients Butiran Penerima	Peserta yang mengikuti ialah dikalangan usahawan tempatan yang baru memulakan perniagaan
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	Bahagian 1: Kemahiran Asas Keusahwanan Bahagian 2: Pemasaran Dalam Talian
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	Dengan adanya program ini sedikit sebanyak dapat membantu peserta dalam mengaplikasi ilmu keusahwanan dalam membangunkan perniagaan secara atas talian.
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<ul style="list-style-type: none"> • Peserta akan diberi penerangan mengenai kelas Keusahwanan • Peserta diberikan taklimat mengenai MEDIUM PEMASARAN DALAM TALIAN
Supporting activities Aktiviti Sokongan	<ul style="list-style-type: none"> • Kelas adalah percuma dan sijil LATIHAN KEUSAHWANAN RM 5.00

GAMBAR DAN KETERANGAN



2.1 Peserta sedang mengikuti program Latihan Keusahawanan

3. PROGRAM: TAKLIMAT ADVOKASI DAN BENGKEL KLIK DENGAN BIJAK

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT
Name of event Nama acara / program	<i>Taklimat Advokasi dan Bengkel Klik Dengan Bijak</i>
Date & Time Tarikh & Masa	<i>10 Januari 2017 : 3.00ptg- 5.00ptg</i>
Location Lokasi	<i>PI1M Felda Selendang</i>
Purpose Tujuan	<i>Untuk berkongsi kepada peserta program supaya dapat menggunakan media sosial secara berhemah dan selamat.</i>
Details of recipients Butiran Penerima	<i>Peserta terlibat dari komuniti sekitar</i>
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<i>Program advokasi dan bengkel klik dengan bijak ini dijalankan untuk memberi kesedaran kepada peserta supaya dapat menggunakan internet secara betul.</i>
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<p><i>Dengan adanya program ini sedikit sebanyak dapat:-</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <i>• Berkongsi ilmu apa yang perlu dikongsi di media sosial dan apa yang tidak perlu dikongsi di media sosial.</i>
Name of VIP Nama VIP	-
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP	-
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<i>Program ini memberi pendekatan melalui taklimat advokasi kepada peserta yang terlibat.</i>
Supporting activities Aktiviti Sokongan	<p><i>Aktiviti yang dijalankan lebih kepada bentuk:</i></p> <ol style="list-style-type: none"> <i>1. Taklimat advokasi dan sedikit cenderahati kepada peserta yang datang.</i>
Other participants Peserta Lain	-
Photo caption Keterangan gambar	-
Photo caption names Keterangan gambar berserta nama	-
Translation Terjemahan	-
Supporting documents Dokumen Sokongan	<i>Goodies diberikan kepada peserta yang mengikuti program.</i>

GAMBAR DAN KETERANGAN



3.1 Peserta Program Taklimat Advokasi dan Klik Dengan Bijak PI1M Felda Selendang